



MEMORADUM OF UNDERSTANDING

Between

Yunnan University of Finance and Economics, China

And

Phetchabun Rajabhat University, Thailand

中国云南财经大学

与

泰国碧差汶皇家大学

合作备忘录

To promote mutual understanding, enhance cultural exchange and enlarge the horizon of faculties and students, both Phetchabun Rajabhat University, Thailand and Yunnan University of Finance and Economics, China, agree to establish the intention to conduct academic cooperation and faculty exchange on the basis of mutual benefits.

为了增进相互了解，加强文化交流，扩大师生的视野，云南财经大学（中国）与碧差汶皇家大学（泰国），同意在互惠互利的基础上，建立意向进行学术合作，及师资的交流。

The MOU is signed to identify the good intentions of both parties and should include but not limited to the following programs:

该谅解备忘录的签署，以确定双方的良好愿望，并应包括但不限于以下项目：

1. Communication between students and teachers from both sides
 2. Mutual recognition of credits and dual degree cooperation between Yunnan University of Finance and Economics Bangkok Business School and Phetchabun Rajabhat University International College
 3. Collaboration between teachers and students to improve academic qualifications
 4. Academic cooperation and cultural exchanges
 5. Cooperation on research topics
1. 学生和双方教师的交流
 2. 云南财经大学曼谷商学院与碧差汶皇家大学国际学院的学分互认与双学位的合作
 3. 教职员工及在读学生提升学历的合作
 4. 学术的合作和文化交流
 5. 研究课题的合作

The MOU is written in both Chinese and English, mainly in English, and will come to effect on the date of signing will remain in effect for a period of three years. The MOU serves to promote academic exchange and cooperation which can be amended, extended and terminated.

该备忘录由中英文写成，以英文为主，于签字之日起将继续有效，为期三年。该谅解备忘录旨在促进学术交流与合作，可修改，延长和终止。



Dr. Preecha Sriuangrit
President
Phetchabun Rajabhat University

泰国碧差汶皇家大学

17 June 2024

DATE

王敏

Dr. Wang Min
President
Yunnan University of Finance and
Economics, China
中国云南财经大学
王敏校长

2024.6.21

DATE